

Recent Events and Meetings / 近期活動及會議

Briefing on Study on the Action Plan for the Bay Area of the Pearl River Estuary

「環珠江口宜居灣區建設重點行動計劃」簡介會

Planning Department delivered a briefing on the Study on the Action Plan for the Bay Area of the Pearl River Estuary to members of HKIUD, HKIA, HKILA, and HKIP.

Date: 1 March 2011 (Tuesday)

Venue: HKIA premises, 19/F One Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong

規劃署為本會、香港建築師學會、園境師學會，和香港規劃師學會會員簡介「[環珠江口宜居灣區建設重點行動計劃](#)」。

日期：2011年3月1日(星期二)

地點：香港銅鑼灣希慎道1號19樓香港建築師學會

Livable Cities Summit in Kuala Lumpur

Philips invited our members to the Livable Cities Summit in Kuala Lumpur. Our Vice President, Dr. Sujata Govada, attended the Summit as a speaker.

Date: 2-3 March 2011

Venue: Mandarin Oriental Hotel, Kuala Lumpur, Malaysia

[More](#)

Hong Kong's Competition Bill Seminar

The Association of Consulting Engineers of Hong Kong invited our members to the Hong Kong's Competition Bill Seminar.

Date: 2 March 2011 (Wednesday)

Venue: The Boardroom, Ove Arup & Partners, L5 Festival Walk, 80 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong

Public Forum of the Study on the Action Plan for the Bay Area of the Pearl River Estuary



Planning Department invited our members to the Public Forum of the Study on the Action Plan for the Bay Area of Pearl River Estuary
Date: 3 March 2011 (Thursday)
Venue: Hall, G/F, Duke of Windsor Social Service Building, 15 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

規劃署邀請本會會員出席「[環珠江口宜居灣區建設重點行動計劃](#)」研究公眾論壇。

日期：2011年3月3日(星期四)

地點：溫莎公爵社會服務大廈大禮堂香港灣仔軒尼詩道15號地下

[More / 更多](#)

Seminar on Office Development in Hong Kong 香港辦公室發展研討會

Development Bureau invited our members to join the Seminar on Office Development in Hong Kong.
Date: 12 March 2011 (Saturday)
Venue: the Ballroom, JW Marriott Hotel Hong Kong, 88 Queensway Admiralty
發展局邀請本會會員出席香港辦公室發展研討會。
日期：2011年3月12日(星期六)
地點：金鐘道88號萬豪酒店宴會廳

[More / 更多](#)

Cocktail Presentation on Green Urban Solutions

The Urban Land Institute invited our members to join the Cocktail Presentation on Green Urban Solutions
Date: 24 March 2011 (Thursday)
Venue: Club Lusitano, 27th Floor, 16 Ice House Street, Central, Hong Kong

[More](#)

Public Forums on the Construction of one-and-a-half Additional Floors at Central Piers Nos. 4, 5 and 6



Civil Engineering and Development Department invited HKIUD members to the Public Forum for the construction of one-and-a-half additional floors at Central Piers Nos. 4, 5 and 6.

Date: 31 March 2011 (Thursday)

Venue: The Joint Professional Centre, Unit 1, G/F, The Centre, 99 Queens's Road Central, Hong Kong

土木工程拓展署邀請本會會員出席[中環4、5及6號碼頭加建一層半樓層公眾論壇](#)。

日期：2011年3月31日(星期四)

地點：香港皇后大道中99號中環中心地下一室專業聯合中心多功能演講廳

[More / 更多](#)

HKIUD Meetings Calendar (March)

三月會議

Date	Time	Meetings	Venue
21/3(Mon)	6:30 pm	Council Meeting	President's Office
29/3(Tue)	6:30 pm	MEC Meeting	President's Office
日期	時間	會議	地點
21/3(星期一)	下午六時半	理事會會議	會長辦公室
29/3(星期二)	下午六時半	會員和教育委員會會議	會長辦公室

Upcoming Events and Meetings / 活動及會議預告

Public Forums on the Construction of one-and-a-half Additional Floors at Central Piers Nos. 4, 5 and 6



Civil Engineering and Development Department invited our members to the Public Forum for the construction of one-and-a-half additional floors at Central Piers Nos. 4, 5 and 6.

Date: 2 April 2011 (Saturday)

Venue: Activity Room 1, Hong Kong Central Library, 66 Causeway Road, Causeway Bay, Hong Kong

土木工程拓展署邀請本會會員出席[中環4、5及6號碼頭加建一層半樓層公眾論壇](#)。

日期：2011年4月2日（星期六）

地點：香港銅鑼灣高士威道66號香港中央圖書館一號活動室

[More / 更多](#)

Public Forum of the Study on the Action Plan for the Bay Area of the Pearl River Estuary



Planning Department invited our members to the Public Forum of the Study on the Action Plan for the Bay Area of Pearl River Estuary

Date: 9 April 2011 (Saturday)

Venue: Exhibition Hall, 4/F, Hong Kong Productivity Council Building, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon, Hong Kong

規劃署邀請本會會員出席[「環珠江口宜居灣區建設重點行動計劃」](#)研究公眾論壇。

日期：2011年4月9日（星期六）

地點：香港生產力大樓4樓展示廳香港九龍達之路78號

[More / 更多](#)

HKIUD Meetings Calendar (April)

四月會議

Date	Time	Meetings	Venue
6/4(Wed)	6:30 pm	PAC Meeting	PAC Chairman's Office
12/4(Tue)	6:30 pm	Council Meeting	President's Office
日期	時間	會議	地點
6/4(星期三)	下午六時半	公共事務委員會會議	公共事務委員會主席辦公室
12/4(星期二)	下午六時半	理事會會議	會長辦公室

Hong Kong Institute of Urban Design Limited

香港金鐘金鐘道89號力寶中心第二座22樓2207-9室 Suite 2207-9, 22/F, Tower Two Lippo Centre, 89 Queensway, Admiralty, Hong Kong
Tel: (852) 2530 8135 Fax: (852) 2530 8100 Web: www.hkiud.org Email: inquiry@hkiud.org